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P r o t o k ó ł  Nr XVI/2011 

 
z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 30 grudnia 2011r. w sali Urzędu Gminy w Kotlinie 

 w godz. od 900 do 1210 
 

I. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
              Otwarcia XVI sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy Czesław 
Moch. Przewodniczący powitał: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza Gminy 
Michała Urbaniaka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnych Rady Powiatu Jarocińskiego 
Walentego Kwaśniewskiego i Tomasza Kosińskiego,  sołtysów i redaktora Gazety Jarocińskiej. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził kworum, bowiem na ustawowy 
skład 15 radnych w sesji uczestniczyło 15. 
Listy obecności: radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 
Na sesję przybył mieszkaniec wsi Wola Książęca, który opuścił salę obrad po podjęciu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych  
sprzedawanych na rzecz najemców. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
               Na pytanie Przewodniczącego Rady – czy są wnioski do porządku obrad przesłanego 
radnym w zawiadomieniu o sesji , nie zgłoszono żadnych wniosków . 
Porządek obrad odczytany przez Przewodniczącego Rady: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XV sesji. 

Rady. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XV sesji Rady oraz z wykonania 

uchwał Rady. 
7. Odczytanie projektu uchwały  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 
8. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy. 
9. Odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok  2012 wraz z uzasadnieniem. 

10. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwa ły budżetowej oraz 
      opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę Kotlin deficytu budżetu. 
11. Odczytanie opinii stałych komisji Rady. 
12. Odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem sesji przez radnych i nie 
      uwzględnionych w projekcie budżetu. 
13. Przedstawienie autopoprawek Wójta Gminy do projektu budżetu. 
14. Dyskusja nad projektem budżetu. 
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15. Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta Gminy. 
16. Głosowanie wniosków zgłoszonych przez radnych przed  rozpoczęciem sesji. 
17. Głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 
18. Głosowanie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kotlin na 2012 rok. 
19. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 
       - w sprawie stwierdzenia zgodności projektu  „ Miejscowego planu zagospodarowania 
         przestrzennego dla terenów położonych w miejscowości Wilcza” z ustaleniami „ Studium  
         uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kotlin”, 
       - w sprawie „ Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 
         położonych w miejscowości Wilcza”, 

- w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych  
  sprzedawanych na rzecz najemców, 
- w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa niektórych podatków stanowiących 
  dochód Gminy, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za 
  inkaso, 
- w sprawie likwidacji jednostki budżetowej  Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych 
  w Kotlinie, 
- w sprawie przystąpienia Gminy Kotlin do Stowarzyszenia Lider Zielonej Wielkopolski 
  tworzącego Lokalną Grupę Działania w ramach osi IV LEADER w ramach Programu 
  Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 oraz udzielenia pełnomocnictwa do 
  reprezentowania Gminy w w/w Stowarzyszeniu, 
- w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
  oraz przeciwdziałania narkomanii na 2012 rok, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2011 rok, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na lata  
  2011 – 2018. 

20. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady Gminy za 2011 rok. 
21. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2012 rok. 
22. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok. 
23. Podjęcie apelu w sprawie zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego udziału 

    w dochodach publicznych odpowiednio do przypadających im zadań. 
24. Przyjęcie planów pracy Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów oraz Komisji 
      Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady 
      Gminy na rok 2012. 
25. Wolne głosy i wnioski. 
26. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania  radnych zgłoszone na XV sesji Rady. 
27. Zamknięcie obrad. 
 
ad. 3 Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy. 
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                 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jolanta Urbaniak przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji odnośnie protokołu z XV sesji informując, że zawiera prawidłowo zapisany 
przebieg sesji, wnosząc o jego przyjęcie. 
Za przyjęciem protokołu z XV sesji głosowało 15 radnych. 
 
ad.4 Interpelacje i zapytania radnych. 
                  Przewodniczący Rady odczytał  wniosek  złożony do Rady Gminy w dniu 27 grudnia 
br.  przez radnego Bogdana Pacholaka o  podwyższenie ekwiwalentu  dla członków 
ochotniczej straży pożarnej za udział w akcjach ratowniczych. 
Przewodniczący Rady poinformował, że  Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  w dniu 28 grudnia br. zgłosiła wniosek do Wójta 
Gminy o przygotowanie  na następną sesję Rady  projektu uchwały w sprawie ekwiwalentu 
dla członków OSP, bez podania stawek, które ustali  Rada. 
 
ad.5 Informacja Przewodniczącego  Rady o działaniach  podejmowanych w okresie od XV 
sesji  Rady. 
                Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym : 
- podpisał uchwały podjęte na XV sesji Rady, 
- uczestniczył  w wielu spotkaniach opłatkowych, w tym  zorganizowanych przez świetlicę 
  środowiskową w Szkole Podstawowej w Kotlinie, Niepubliczną Szkołę Muzyczną w Kotlinie, 
  przez  Stowarzyszenie Emerytów i Rencistów Koło w Kotlinie, przez kombatantów 
  i Starostwo Powiatowe w Jarocinie, 
- uczestniczył w przygotowaniu materiałów sesyjnych i w  posiedzeniach obu stałych komisji 
  Rady. 
Do informacji Przewodniczącego nie wniesiono uwag. 
 
ad.6  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy  w okresie od XV sesji Rady oraz  
z wykonania uchwał Rady. 
                 Sprawozdanie z realizacji uchwał i o wydanych zarządzeniach przedstawione przez  
Wójta stanowi załącznik do protokołu. 
Następnie Wójt przedstawił informację o  zadaniach zrealizowanych przez Gminę w okresie 
międzysesyjnym, w tym o: 
- 9 grudnia br. Gmina otrzymała  decyzję Marszałka Województwa Wielkopolskiego 
umarzającą  Gminie  opłaty roczne  w kwocie 28.865,21 zł  płatne przez okres 10 lat  z tytułu 
wyłączenia gruntów  z produkcji rolnej przeznaczonych pod budowę boiska sportowego  
z ogrodzeniem oraz boiska do piłki siatkowej  w Parzewie, 
- 12 grudnia br. dokonano wyboru dostawcy nowej koparko-ładowarki, którą jest firma 
INTERHANDLER sp. z o.o. z siedziba w Toruniu.  Cena koparko-ładowarki to 265.557,00 zł. 
- 16 grudnia br. dokonano częściowego odbioru prac polegających na przebudowie drogi 
gminnej Wyszki –Magnuszewice, których wartość  wynosi 519.874,53 zł. Przebudowa 
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przejazdu kolejowego na tej drodze zgodnie z umową nastąpi do 15 kwietnia 2012r. za 
kwotę 63.097,07 zł. 
- 27 grudnia br. podpisana została umowa użyczenia pomiędzy Gminą Kotlin, a Szkołą 
Podstawową w Kotlinie na bezpłatne użytkowanie zespołu boisk sportowych ORLIK wraz                
z budynkiem socjalnym, 
- dokonano analizy umów z wykonawcami, których ważność  mija 31 grudnia 2011r., a 
których wartość w ciągu roku nie przekracza 14 tys. EURO, co upoważnia Gminę do 
zawierania umów bez przeprowadzania  postępowań przetargowych.  Dotychczasowi 
wykonawcy zostali poproszeni o złożenie ofert cenowych, które będą podstawą do zawarcia 
umów na rok 2012. 
Wójt poinformował, że w okresie przedświątecznym  uczestniczył w spotkaniach 
opłatkowych organizowanych przez Stowarzyszenie Emerytów i  Rencistów w Kotlinie i przez 
kombatantów. 
Poza tym wspólnie z Przewodniczącym Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Stefanem Taczałą  uczestniczył w świątecznych spotkaniach  z młodzieżą w ramach 
realizowania zadań programu profilaktyki  poprzez zorganizowanie turnieju piłki nożnej jak        
i  konkursów plastycznych związanych  z kartka świąteczną „ Radosne święta bez alkoholu”        
i „Pomysł na magiczne święta- rodzina wolna od nałogów” w których uczestniczyli uczniowie 
szkół podstawowych i gimnazjów  z gminy Kotlin, za udział w których wręczono nagrody            
i podziękowania. 
Do sprawozdania złożonego przez Wójta nie wniesiono uwag. 
 
ad.7 Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kotlin. 
                Wójt odczytał projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kotlin,  uzupełniając  treść § 3 ust. 2 o brakujący  wyraz „ Prognozy”. 
 
ad.8 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  o projekcie  Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy. 
                Uchwałę  Nr – SO 0952/II/48/3/Ka/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 16 grudnia 2011r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kotlin odczytała Skarbnik Gminy. 
Skład Orzekający RIO w Poznaniu wyraził opinię pozytywną  o przedłożonym przez Wójta 
Gminy projekcie wieloletniej prognozy  finansowej  na lata 2012 – 2020 z zastrzeżeniami            
i uwagami. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że wskazane uchybienia zostały poprawione w projekcie WPF. 
Uchwała Składu Orzekającego  RIO stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.9  Odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2012 wraz z uzasadnieniem. 
                Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kotlin na rok 2012 wraz             
z uzasadnieniem odczytał Wójt Gminy. 
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ad.10 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 
oraz  opinii o możliwości  sfinansowania przez Gminę Kotlin deficytu budżetu. 
                  Uchwałę Nr SO-0952/I/48/3/Ka/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 16 grudnia 2011r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 
budżetu Gminy Kotlin  na 2012 rok  oraz uchwałę Nr SO-0951/80/D/3/Ka/2011  z dnia 16 
grudnia 2011r. w sprawie wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę Kotlin 
deficytu budżetu  odczytała Skarbnik Gminy. 
Skład Orzekający RIO wyraził pozytywną opinię o przedłożonym przez Wójta Gminy projekcie 
uchwały budżetowej na 2012 rok z uwagami. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że   projekt  budżetu przedłożony do uchwalenia  został zmieniony 
o uwagi wskazane przez Skład Orzekający RIO. 
Skład Orzekający RIO wyraził opinię pozytywną o możliwości sfinansowania deficytu budżetu 
przez Gminę w 2012 roku. 
W/w   uchwały Składu Orzekającego RIO  stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad.11 Odczytanie opinii stałych komisji Rady. 
                 Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji Rady o przedstawienie 
opinii komisji o projekcie budżetu Gminy na 2012 rok. 
Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów  Zdzisław Wodniczak 
przedstawił pozytywną opinię Komisji  o projekcie budżetu Gminy na 2012 rok. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciwpożarowej Stefan Taczała  przedstawił również  pozytywną opinię  Komisji o projekcie 
budżetu Gminy na 2012 rok.  
Opinie komisji stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad.12 Odczytanie propozycji wniosków  zgłoszonych przed rozpoczęciem sesji przez 
radnych i nie uwzględnionych w projekcie budżetu. 
                 Radni nie zgłosili wniosków przed sesją Rady. 
 
ad.13 Przedstawienie  autopoprawek Wójta Gminy do projektu budżetu. 
                    Wójt Gminy przedstawił następujące autopoprawki do projektu budżetu Gminy 
na 2012 rok: 
-  zaplanowanie środków  w kwocie 15.000,00 zł  na potrzeby Urzędu Gminy  
   z przeznaczeniem na zakup urządzenia elektronicznego wraz z oprogramowaniem  do 
   naliczania opłaty za pobór wody i odprowadzanie ścieków, 
-  wprowadzenie  dochodów pozyskanych z UE    w kwocie 1.272.067,00 zł z przeznaczeniem  
   na spłatę pożyczki na wyprzedzające finansowanie  zaciągniętej z Banku Gospodarstwa 
   Krajowego Oddział w Poznaniu. Pożyczka została zaciągnięta na sfinansowanie zadania 
   majątkowego pod nazwą „ Budowa sieci kanalizacji sanitarnej z przyłączami we wsi  
   Wilcza”.  
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ad14. Dyskusja nad projektem budżetu. 
                 Przewodniczący Rady zachęcał do dyskusji nad projektem budżetu Gminy. 
Wójt Gminy zabierając głos powiedział, że budżet szyty jest na miarę możliwości i tego co 
Gmina chciałaby osiągnąć i tak,  aby zabezpieczyć  realizację zadań Gminy. W trakcie roku 
gdy nastąpi wzrost dochodów możliwe będzie zwiększenie wydatków.  
Wójt powiedział, że uważa, iż budżet  złożony został dobrze, precyzyjnie i zabezpiecza 
prawidłowe funkcjonowanie Gminy i najważniejsze potrzeby komunalne mieszkańców, 
wymieniając  odbiór ścieków i budowę dróg. 
Przewodniczący Rady  zabierając głos powiedział, że ma pytanie  jak podkreślił do Wójta              
i Skarbnika  w związku z zakupem  koparko ładowarki, co ma związek z budżetem Gminy na 
2012 rok. Przewodniczący wyliczał  koszty paliwa po 6,- zł za litr, czas  pracy koparko 
ładowarki – 1000 godzin rocznie i 5 litrów zużycia  paliwa na godzinę tj. 30 tys. zł  oraz koszty 
operatora około 40 tys. zł. Przewodniczący pytał – czy są środki zaplanowane w budżecie 
Gminy z racji zakupu koparko ładowarki? 
Wójt odpowiedział, że dwóch pracowników posiada uprawnienia operatora koparko 
ładowarki i w każdej chwili mogą zostać przekierowani do pracy na tym sprzęcie. Nie ma 
potrzeby zwiększania zatrudnienia o etat operatora. 
Wójt uzasadniał  zakup koparko ładowarki  dając przykład zimy, łaskawej w tym roku                  
i odśnieżania na które przy opadach śniegu Gmina wydałaby za miesiące  listopad i grudzień 
br. ok. 28 tys. zł. 
Także awarie na wodociągach i sieci kanalizacyjnej mogą być wykonywane we własnym 
zakresie. Poza tym koparko ładowarka potrzebna jest na składowisku odpadów komunalnych 
na które  Gmina posiada zezwolenie na użytkowanie do roku 2016. Gmina zobligowana 
będzie od stycznia 2012r.  zamknąć pierwszą kwaterę na wysypisku, co związane będzie                      
z dużymi kosztami, aby kwaterę  odpowiednio zabezpieczyć. 
Przestarzała koparka na którą Gmina ponosi duże wydatki na wymianę części, pracująca 
obecnie na wysypisku przeznaczona zostanie do kasacji. 
Koparko ładowarka wykorzystana będzie także przy odtwarzaniu rowów przy drogach 
gminnych, bądź źle zagospodarowanych pól w granicach pasów drogowych tak, aby nie było 
zakłóceń cyrkulacji wody. 
Wójt dalej wyjaśniał, że pracownicy interwencyjni zatrudnieni w Gminie  sami nie wykopią 
rowów  przy drogach gminnych bez pomocy sprzętu. 
Przewodniczący  Rady z uwagi na brak zgłaszających się do dyskusji zamknął dyskusję nad 
projektem budżetu Gminy na 2012 rok. 
 
ad.15 Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta Gminy. 
                Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu budżetu 
zgłoszone przez Wójta Gminy w  punkcie 13 porządku obrad. 
Za wniesieniem autopoprawek  do projektu budżetu Gminy na 2012 rok głosowało 15 
radnych. 
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ad.16 Głosowanie wniosków zgłoszonych przez radnych przed rozpoczęciem sesji. 
                  Wniosków nie wniesiono. 
ad.17 Głosowanie uchwały  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 
                     Przewodniczący Rady po odczytaniu uchwały poddał ją pod głosowanie. 
Uchwała Nr XVI/73/2011 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin podjęta 
została 15  głosami „za”. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.18 Głosowanie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2012 rok. 
                  Przewodniczący Rady po odczytaniu uchwały  poddał ją pod głosowanie. 
Uchwała Nr XVI/74/2011 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kotlin na rok 2012  podjęta 
została 15 głosami „za”. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
Po podjęciu uchwał Przewodniczący Rady życzył Radzie Gminy, Wójtowi Gminy i Skarbnikowi 
Gminy, aby realizacja budżetu w roku 2012 stwarzała jak najmniej problemu. 
Ogłoszenie 10 minutowej przerwy w obradach. 
 
ad.19 Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał. 
           Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii o 
projektach uchwał. 
           Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego             
i Ochrony Przeciwpożarowej  Stefan Taczała  przedstawił porządek posiedzenia  Komisji           
w dniu 28 grudnia br. Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja  nie wniosła 
żadnych uwag zarówno do autopoprawek Wójta do projektu budżetu Gminy na 2012 rok jak 
i do pozostałych projektów uchwał oraz sprawozdań z działalności Komisji Rady za 2011            
i planów pracy Komisji na 2012 rok. 
            Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów  Zdzisław 
Wodniczak przedstawił porządek posiedzenia Komisji w dniu 29 grudnia br. Komisja nie 
wniosła uwag do autopoprawek Wójta Gminy do projektu bud żetu Gminy na 2012 rok. Co do 
bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych  położonych   w Woli Książęcej  sprzedawanych na 
rzecz najemców  Komisja stwierdziła, że jest to duży prezent noworoczny ale z uwagi na to, 
że ulgi w tej wysokości  były  przez Radę stosowane już wcześniej  przy sprzedaży lokali          
w Kotlinie Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały przygotowany przez Wójta. 
Przewodniczący Wodniczak poinformował, że  na posiedzeniu Komisji dyskutowano o 
proponowanym wynagrodzeniu  dla sołtysów za inkaso  podatków  stanowiących dochód 
Gminy, przyznając, że On sam był za tym, aby poczekać  ze zmianą  do roku 2013, a to 
dlatego, że Wójt zapowiedział, że od 2013 roku sołtysi nie będą inkasentami podatków. Po 
dyskusji Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru     
w drodze inkasa podatków stanowiących dochód Gminy  i ustalenia wysokości 
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wynagrodzenia za inkaso. Pozostałe projekty uchwał będące  w porządku obrad Komisja 
zaopiniowała także pozytywnie.  
         W  trakcie obrad  na sesję  przybył projektant  miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  dla terenów położonych w miejscowości Wilcza – Maciej Walczak, którego 
Przewodniczący Rady poprosił  o omówienie  planu. 
Maciej Walczak wyjaśnił, że przedmiotem jest uchwalenie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  w miejscowości Wilcza. Jest to 
obszar  położony wzdłuż rzeki Lutynia. Przedmiotem jest prawne przygotowanie gruntów 
pod realizację budowy  zbiornika retencyjnego na rzece Lutynia.  Inicjatorem tego 
przedsięwzięcia jest Marszałek Województwa Wielkopolskiego poprzez Wojewódzki  Zarząd  
Melioracji  i Urządzeń Wodnych  w Poznaniu, który to Zarząd  wystąpił do Gminy  o wydanie 
decyzji lokalizacyjnej celu publicznego  dla lokalizacji tego zadania, którym jest budowa 
zbiornika retencyjnego. Było to  niemożliwe, ponieważ na tym terenie są grunty kl. III i grunty 
leśne, wobec czego nie było możliwe załatwienie sprawy w trybie decyzji administracyjnej. 
Zaistniała zatem konieczność przeznaczenia  tych gruntów  na cele nierolnicze i nieleśne, a 
można to zrobić tylko w trybie opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. 
Przy negatywnych uzgodnieniach w trakcie  poprzedniego postępowania administracyjnego 
finalnie doszło do opracowania tego planu w celu umożliwienia  działań projektowych              
i działań  przedrealizacyjnych na rzecz przygotowania tego terenu do realizacji zadania, 
zadania o znaczeniu ponadlokalnym. Zbiornik retencyjny od wielu lat znajdowa ł się                 
w planach  dokumentacji  planistycznych, które przygotowywały  przestrzeń  gminy pod 
realizację poszczególnych zadań.  Zadanie to było  także w  starym planie.  Jest także w Planie 
Województwa Wielkopolskiego jako zadanie inwestycyjne  i postrzegane jako konieczne do 
wykonania, jak i w studium, które Rada Gminy uchwali ła w roku 2011. 
Maciej Walczak dalej mówił, że istotą jest  budowa zbiornika. Linia brzegowa wyznaczona 
jest wg ustaleń  Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Poznaniu. 
 Plan wyznacza teren zieleni. Po stronie drogi gruntowej w kierunku miejscowości Lutynia  są 
tereny użytkowane  rolniczo  i tak pozostaną  i tereny leśne. W stronę Kotlina tak jak  to jest 
w studium są wyznaczone tereny usług  i rekreacji. Teren podzielony jest na 5 terenów  usług 
rekreacyjnych, z czego 3 pozbawione są możliwości zabudowy i 2 tereny  to działki                      
z możliwością budowy wyłącznie rekreacyjnej, nie  dla potrzeb  mieszkalnych. 
Projekt  planu negatywnie został zaopiniowany przez Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Środowiska w  Poznaniu. Wójt  3 krotnie  występował o opinię i 3 krotnie była opinia 
negatywna. Prawo jednak nie rozstrzyga jaka ma być opinia czy  musi być  pozytywna. Opinia 
ma być. Co do samego planu Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska nie ma uwag. Uwagi 
dotyczą  tylko spraw środowiskowych.  
Po uchwaleniu  planu przez Radę Gminy  uchwała  w sprawie planu zostanie przekazana do 
Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w celu oceny formalno prawnej planu. Kolejne 
etapy to: opracowanie projektu budowlanego, uzyskanie pozwolenia wodno prawnego            
i decyzji środowiskowej oraz pozwolenia na budowę. Przedstawiony plan nie jest 
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dokumentem technicznym. Jest dokumentem, który przeznacza teren pod  jakąś funkcję, 
która ma być realizowana. Dopiero na etapie projektu budowlanego można będzie ocenić 
wpływ zbiornika na otoczenie. Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska mówi, że zbiornik 
będzie negatywnie wpływał na chronione gatunki roślin i zwierząt, które na tym terenie 
występują jak i na obszary położone poza terenem gminy między innymi na obszary 
chronione u ujścia rzeki Lutynia do Warty. 
Maciej Walczak przypuszczał, że plan ten z pewnością pozytywnie zaopiniuje Wojewoda. 
Zbiornik położony  jest także na terenie gminy Dobrzyca, z tym, że w chwili obecnej Gmina 
Dobrzyca  nie ma uchwalonego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
tego terenu. Gmina ta  nie ma nawet  zgody na przeznaczenie tych gruntów na cele 
nierolnicze  i nieleśne. 
W przedstawionym planie zapisano  stawki procentowe  na podstawie  których ustala się 
opłatę od wzrostu wartości nieruchomości. Zaproponowano w planie stawkę 20% dla 
terenów US4 i US5, które mogą być wykorzystywane  na cele rekreacyjne i podlegać 
obrotowi prawnemu i sprzedaży w sensie  budowlanym i inwestycyjnym. Dla pozostałych 
terenów: zbiornika, zieleni, gruntów rolnych  i leśnych, parkingu zaplanowano stawkę 0%       
z uwagi na to, że nie ma dla tych terenów wzrostu wartości.   Rozstrzygnięcia w tej sprawie 
są różne.  Kompetencją Rady jest ustalenie stawek od 0 – 30%. Opłata pobierana  jest przy 
sprzedaży gruntów w ciągu 5 lat od daty uchwalenia planu. 
Radzie przedstawiono dwie uchwały, bowiem uchwalenie planu musi być poprzedzone  
stwierdzeniem przez Radę zgodności projektu planu z ustaleniami  studium  uwarunkowań        
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kotlin. 
Maciej Walczak oświadczył, że przedstawiony plan  zagospodarowania przestrzennego jest 
zgodny ze studium. 
Poza tym zachodzi konieczność przełożenia istniejącego gazociągu wzdłuż drogi, aby nie 
kolidowało to z budową zbiornika i prace projektowe już trwają 
Dyskusja. 
Przewodniczący Rady Czesław Moch pytał – co się stanie  i  jak będzie wyglądać realizacja 
budowy zbiornika wodnego skoro Gmina Dobrzyca nie ma  planu i nie ma pozwoleń, a jest to 
zadanie wspólne? 
Maciej Walczak odpowiedział, że oceniał  będzie Marszałek Województwa Wielkopolskiego.  
Nie zrealizują tego tylko na gminie Kotlin, bowiem  na tym terenie jest to tylko znikoma część 
tego zbiornika. Nie ma mechanizmu prawnego, aby można zrobić jedno opracowanie dla 
całości zdania. Każda gmina  robi plan dla swego terenu. Maciej Walczak przyznał, że nie zna 
przyczyny toczącej się  tak długo procedury uchwalania planu w Gminie Dobrzyca.  
Radny Włodzimierz Szymkowiak pytał – czy  to jest jedyny zbiornik na rzece Lutynia, bowiem 
w latach poprzednich  była  także koncepcja budowy innych zbiorników m. innymi                     
w Bachorzewie i w Woli Książęcej? 
Maciej Walczak  odpowiedział, że  jest to jedyny  zbiornik  na temat wokół którego Marszałek 
Województwa rozpoczął jakieś działania i prowadzone są rozmowy z właścicielami gruntów 
na temat wykupu. 
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Radny Grzegorz Warmuz pytał – czy jest  określony termin realizacji  budowy zbiornika? 
Maciej Walczak odpowiedział, że nie jest władny  do udzielenia odpowiedzi, a na pytanie to 
można odpowiedzieć Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w Poznaniu. Środki 
na to zadanie były, o czym informowano podczas organizowanych narad w sprawie budowy. 
Radny Czesław Smoliński  mówił, że to Gmina Dobrzyca powinna  wyprzedzać działania  
dotyczące budowy zbiornika. 
Maciej Walczak  poinformował, że Gmina Dobrzyca ma  jakieś problemy, nie może uzyskać 
wymaganych zgód i nie wie co jest tego  powodem, czy błędne przygotowanie dokumentacji 
czy inne. Budowa zbiornika jest  potrzebą o znaczeniu ponadlokalnym i realizowana będzie 
przez  Województwo. 
Wójt poinformował, że  na przełomie lipca/sierpnia br. odbyło się spotkanie  w Gminie 
Dobrzyca  z udziałem przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego na temat budowy zbiornika 
na którym zapewniano, że środki na budowę  są  i czekają. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Przedstawienie kolejno projektów uchwał i głosowanie: 
1) w sprawie stwierdzenia zgodności projektu „Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów położonych  w miejscowości Wilcza” z ustaleniami „ Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kotlin”. 
Uchwała Nr XVI/75/2011 podjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”. 
2) w sprawie „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 
położonych w miejscowości Wilcza”. 
Uchwała Nr XVI/76/2011 podjęta została jednogłośnie 15  głosami „za”. 
3) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 
sprzedawanych na rzecz najemców. 
Uchwała Nr XVI/77/2011  podjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”. 
Rada Gminy wyraziła zgodę na udzielenie  bonifikaty w wysokości 80% od ceny lokali 
mieszkalnych  położonych w Woli Książęcej sprzedawanych na rzecz najemców. 
Obecny na sesji  najemca jednego z lokali podziękował radnym za wyrażenie zgody na 
udzielenie bonifikaty , po czym opuścił salę obrad. 
4) w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa niektórych podatków stanowiących 
dochód  Gminy, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Uchwała Nr XVI/78/2011  podjęta została  jednogłośnie 13 głosami „za”.   
W głosowaniu udziału nie wzięli radni pełniący funkcję sołtysa: Jerzy Szymczak i Stefan 
Taczała. 
5)w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych               
w Kotlinie. 
Uchwała Nr XVI/79/2011  podjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”. 
6) w sprawie przystąpienia Gminy Kotlin do Stowarzyszenia Lider Zielonej Wielkopolski 
tworzącego Lokalną Grupę Działania w ramach  osi IV LEADER w ramach Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 oraz udzielenia pełnomocnictwa do 
reprezentowania Gminy w w/w Stowarzyszeniu. 
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Uchwała Nr XVI/80/2011 podjęta została jednogłośnie  15 głosami „za”. 
7)  w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok. 
Uchwała Nr XVI/81/2011 podjęta została 14 głosami „za, przy 1 głosie przeciwnym radnego 
Włodzimierza Szymkowiaka. 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kotlin na rok 2011. 
Uchwała Nr XVI/82/2011 podjęta została  15 głosami „za”. 
9) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na lata 
2011 – 2018. 
Uchwała Nr XVI/83/2011 podjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”. 
Uchwały stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
ad. 20 Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady Gminy za 2011 rok. 
                    Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o 
przedstawienie sprawozdania z działalności  Komisji za rok 2011. Sprawozdania z dzia łalności 
pozostałych Komisji przedstawione były na posiedzeniach tych Komisji, wobec czego 
Przewodniczący Rady poinformował, że gdy nie usłyszy sprzeciwu  uzna, że sprawozdania te 
Rada przyjmuje. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jolanta Urbaniak odczytała sprawozdanie z działalności 
Komisji  za 2011 rok. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak zwrócił uwagę na wysokie zaległości w opłacie za pobór  
wody i za odprowadzanie ścieków  wynoszące na dzień 30 czerwca 2011r. jak przedstawiła         
w sprawozdaniu  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  kwotę 103.351,20 zł. 
Rada Gminy przyjęła sprawozdania bez uwag. 
Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad.21 Uchwalenie planu pracy Rady Gminy  na 2012 rok. 
                  Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za”  podjęła uchwałę Nr XVI/84/2011            
w sprawie planu pracy Rady Gminy na 2012 rok  przedstawiony przez Przewodniczącego 
Rady. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad. 22 Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok. 
                   Rada Gminy jednogłośnie  15 głosami „za” podjęła uchwałę  Nr XVI/85/2011          
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2012 przedstawiony przez 
Przewodniczącą Komisji. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.23 Podjęcie apelu w sprawie zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego 
udziału w dochodach publicznych odpowiednio do przypadających im zadań. 
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                 Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła apel Nr 2/XVI/2011  stanowiący 
załącznik do protokołu. 
 
ad.24  Przyjęcie planów pracy Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów  oraz 
Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciwpożarowej Rady Gminy na 2012 rok. 
                       Plany pracy Komisji stanowiące załączniki do protokołu Rada Gminy przyjęła bez 
zastrzeżeń. 
 
ad.25  Wolne głosy i wnioski. 
                   Wnioski zgłosili: 
Sołtys Marian Żurek  wnioskując o: 
-  doprowadzenie drogi powiatowej Twardów Bączew – Kurcew  do przejezdności, tym  
   bardziej, że  nie przewiduje się budowy tej  drogi, 
-  wycięcie krzaków i ścięcie poboczy przy drodze powiatowej Twardów – Wola Książęca, 
-  obcięcie suchych konarów lip i topoli przy drodze Twardów – Racendów na odcinku ok. 300 
   m , stwarzających zagrożenie  dla użytkowników tej drogi, 
-  wycięcie  krzaków przy drodze gminnej w Twardowie przy której grunty mają mieszkańcy 
   innych 
   wsi ( rolnicy:  Józefiak, Matusiak). 
Radny Szczepan Szymczak  wnioskował o: 
-  równe traktowanie  wszystkich gminy w zakresie utrzymania dróg powiatowych wskazując 
   na drogę  Magnuszewice – Prusy, gdzie widać różnicę  na granicy gmin Kotlin i Jarocin, 
-  ścięcie suchego drzewa przy drodze Magnuszewice – Parcele, 
- zamontowanie tabliczki z numerem domu 53/2 w Magnuszewicach,  
- wycięcie krzaków przy boisku sportowym w Magnuszewicach. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak wnioskował o: 
- zamontowanie lampy przy ul. Rymarkiewicza przy drugiej bramie  cmentarnej oraz przy 
  skrzyżowaniu  ulic Krasickiego i Twardowskiej,  
- uporządkowanie pasa gruntu przy ul. Rymarkiewicza od jezdni do posesji, 
- rozpatrzenie możliwości ścięcia topoli rosnących przy cmentarzu w Kotlinie, które są 
  zagrożeniem dla ruchu drogowego i grobowców na cmentarzu, 
- zamontowanie tablic z nazwą ulicy: Słonecznej, Krasickiego, Szyszki i Kołłątaja. 
Radny Bogdan Pacholak  wnioskował o: 
- nie ogradzanie budynków publicznych,  wskazując na ogrodzenie świetlicy wiejskiej w Woli 
  Książęcej, 
- przyłączenie części wsi Racendów do budowanej  sieci kanalizacji sanitarnej  
  w Wysogotówku. 
Radny Dariusz Józefiak  wnioskował o wyczyszczenie mostu na cieku wodnym Lubianka         
w Sławoszewie. 
Radny Czesław Smoliński wnioskował o: 
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- zabezpieczenie przystanku autobusowego w Woli Książęcej, 
- zamontowanie barierki na moście na rzece Lutynia w Woli Książęcej. 
Radny Smoliński zapraszał radnego Pacholaka do Woli Książęcej, aby zobaczył jak 
wybudowano ogrodzenie świetlicy wiejskiej i dlaczego. Radny wyjaśniał, że przy świetlicy 
planuje się wybudować  skansen maszyn rolniczych. Brama  będzie rozsuwana i gdy 
mieszkańcy będą przyjeżdżać  na organizowane imprezy z dziećmi ogrodzenie będzie  dla 
bezpieczeństwa dzieci. 
Radny Smoliński pytał radnego Pacholaka – czy przyjrzał się swojej świetlicy?  
Radny Pacholak odpowiedział, że nie będzie ogradzał świetlicy. Na co radny Smoliński 
odpowiedział, że nie będzie, bo nie ma co ogradzać. 
Przewodniczący Rady Czesław Moch wnioskował o wprowadzenie zakazu parkowania 
samochodów przy skrzyżowaniu ul. Rymarkiewicza z ul. Kpt. Sobczaka, co utrudnia między 
innymi  wjazd samochodem odbierającym odpady  z posesji.  
Radny Krzysztof Szyszka  wnioskował o  skrócenie o około 10 m  krawężnika po prawej 
stronie przy ul. Rymarkiewicza od  wjazdu z ul. Poznańskiej, przez co powiększony zostanie 
teren  dla postoju samochodów. 
Radny Stefan Taczała  wnioskował o naprawę drogi w Parzewie przy firmie „PAULA”, 
ponieważ po naprawie masą na zimno  ponownie utworzyła się duża wyrwa. 
 
ad.26. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XV sesji Rady. 
                Wójt  na wstępie poinformował o  bardzo częstych kradzieżach  kratek ściekowych, 
a  koszt  jednej kratki to 286,- zł. Skradziono również uliczkę  przy przepompowni                        
w Magnuszewicach wobec czego zdaniem Wójta niektóre elementy muszą być ogrodzone. 
                Co do ogradzania świetlicy wiejskiej w Woli Książęcej Wójt wyjaśnił, że  na deptaku     
i dojeździe  do świetlicy urządzane są wyścigi samochodami, co  ma również miejsce               
w Kotlinie przy Domu Strażaka, gdzie nie wystarczy ulica tylko wjeżdża się na teren zieleni. 
               Co do skrócenia krawężnika przy ul. Rymarkiewicza Wójt wyjaśnił, że wiązałoby się 
to ze zlikwidowaniem przejścia dla pieszych   w tym miejscu.  Odnośnie zatrzymywania się 
samochodów na ul. Rymarkiewicza  przy skrzyżowaniu z ul. Kpt. Sobczaka Wójt nazwał to 
zwykłym wygodnictwem, gdzie każdy próbuje dojechać do  samego sklepu, a można 
zatrzymywać się przy chodniku po przeciwnej stronie ul. Rymarkiewicza. 
             Odpowiadając na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji  Wójt 
poinformował, że: 
-  tabliczki z numerami domów  dla sołectw: Magnuszewice i Sławoszew są zamówione  
   i będą zamontowane, 
-  obecnie trwa wycinka drzew na które są  pozwolenia na wycięcie, 
- na bieżąco wycinane są krzaki przy drogach , wycięto krzaki  przy drodze w Parzewie i przy  
  drodze  po prawej stronie od Racendowa do Twardowa, a wycinane będą także przy  
  skrzyżowaniach dróg powiatowych, 
- kratki ściekowe uzupełniono i odpowiednio zabezpieczono przed kradzieżą, a następne już  
  zostały  skradzione, 
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- wycięte zostaną krzaki przy boisku w Magnuszewicach i uporządkowany zostanie teren  
  wchodzący w strukturę obiektu, 
- do końca kwietnia 2012r. wycięte zostanie  drzewo przy świetlicy wiejskiej w Racendowie, 
- doposażenie sali komputerowej w Gimnazjum w Kotlinie  zostanie zrealizowane i będzie to  
  działanie  w porozumieniu ze Starostwem Powiatowym w Jarocinie, 
- odnośnie wynagrodzenia sołtysów  - sprawa została załatwiona, przygotowano projekt  
  uchwały, którą to uchwałę przyjęto na dzisiejszej sesji, 
- odnośnie uporządkowania terenu przy ul. Rymarkiewicza zostaną podjęte stosowne 
  działania, 
- biuletyn o Ks. Stanisławie Rymarkiewiczu zostanie  sfinansowany przez Gminę , ewentualnie  
  sfinansowane  mogą być  tablice na monumencie  na cmentarzu i na kościele, 
- kamienie   w Racendowie w pasie między chodnikiem a jezdnią zostaną usunięte po nowym 
  roku, gdy warunki pogodowe na to pozwolą, 
- słupki odblaskowe przy drodze Twardów – Racendów i w Parzewie do wigwamu  zostały  
  ustawione, pozostały jeszcze do ustawienia w Wysogotówku, 
- drogę Racendów – Lubinia Mała   uda się naprawić w roku 2012 gryzem, 
- drogi w Parzewie przy firmie” PAULA” i w Orpiszewku zostały naprawione  destruktem, 
- wniosek o naprawę barierki na moście na Lutyni w Woli Książęcej przekazano do Zarządu 
  Dróg Powiatowych w Jarocinie, 
- do rozpatrzenia zostaje  wniosek o zamontowanie lampy ulicznej w Wilczy przy 
  skrzyżowaniu w kierunku Dobrzycy, 
- zatoczka autobusowa przy ul. Poznańskiej  jest przedmiotem dalszej konsultacji  z uwagi na 
  budowę dalszej części chodnika przy tej ulicy, o czym Wójt poinformuje radnych w terminie  
  późniejszym, 
- kapitalny remont szatni w Magnuszewicach  jest tematem dalszych rozważań i należy to  
  zrobić w sposób najbardziej korzystny finansowo, a może uda się to zrealizować  w ramach  
  prac wewnętrznych,  jeżeli będzie to możliwe, 
- otoczenie zewnętrzne i cała struktura boiska sportowego w Magnuszewicach ulegnie  
  zmianie.  Może Gminę będzie stać na ogrodzenie z prawdziwego zdarzenia i  na trybuny       
  z  plastikowymi krzesłami.  Wójt zapewniał, że więcej na ten temat poinformuje na kolejnej  
  sesji. 
 
ad.27 Zamknięcie obrad. 
                W związku ze zbliżającym się końcem roku 2011 Przewodniczący Rady podziękował  
radnym za pracę  i współpracę, sołtysom za udział w sesjach  i współpracę, radnym Rady 
Powiatu za wspólne rozwiązywanie problemów.  
Przewodniczący Rady podziękował  Wójtowi Gminy  i Skarbnikowi Gminy, a za ich 
pośrednictwem wszystkim pracownikom Urzędu Gminy za dobrą  „myślę” – jak określił 
Przewodniczący współpracę. 
Na rok 2012  Przewodniczący Rady życzył wszystkim zdrowia, szczęścia, problemów żadnych     
i wszystkiego najlepszego. 
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Następnie Wójt Gminy zwracając się do radnych i sołtysów mówił, że rok 2011 dał nam 
mocno popalić w kwestii realizacji zadań, które były wspólną inicjatywą i które  zostały 
dobrze wykonane. 
Wójt przypuszczał, że działania te będą jeszcze bardziej wzmożone i nie będziemy się za to 
wstydzić i będą to działania na rzecz dobra dla społeczeństwa. 
Wójt podziękował za rok ciężkiej pracy i współpracy, życząc aby było jeszcze lepiej, żeby było 
można zrobić jeszcze więcej na rzecz społeczeństwa. 
Wójt podziękował wszystkim pracownikom i mieszkańcom gminy za dobre rady, za dobre 
podpowiedzi, za integrację społeczną.  Wójt  złożył podziękowania radnym, sołtysom                
i  radnym Rady Powiatu.  
Na nadchodzący 2012 rok Wójt życzył  wszystkim  wszystkiego dobrego  i oby rok ten  nie był 
gorszy od roku 2011.            
                 Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady zamknął XVI sesję Rady Gminy 
Kotlin. 
 
 
 
Protokółowała: Paterczyk K.                                           Komisja Rewizyjna:  
 

1. Przewodnicząca Jolanta Urbaniak ………………………………. 
2. Członek  Czesław Smoliński           ………………………………. 
3. Członek Mirosław Twardowski      ……………………………… 
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